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PAŠVALDĪBĀ

Š.g. 31. jūlija Domes sēdē 
n o l ē m a :

- izveidot sociālās aprūpes māju ar 20-25 gultām Daugavas ielā 2a;
- piešķirt tirgus statusu tirdzniecības vietai Lauku ielā;
- ņemot vērā konkursam iesniegtās Salaspils 1. vidusskolas attīstības 
koncepciju un konkursa rezultātus, apstiprināt Elitu PUŠPURI par Sa
laspils 1. vidusskolas direktori. O

IEGĀDĀJIETIES PAŠVALDĪBAS 
V Ē R T S P A P Ī R U S !

Iepriekšējā SV numurā (Nr. 12,1996) rakstījām, ka Salaspils paš
valdība ir emitējusi (izlaidusi) obligācijas, par kurām iegūtie līdzekļi 
tiks ieguldīti jaunās katlu mājas celtniecībā.

Vērtspapīrus ir iespējams nopirkt jebkurā Parekss bankas filiālē 
(ieteicams - Laimdotas filiālē, Rīgā, K.Barona ielā 20/22). Vienas 
obligācijas vērtība - 10 ASV dolāri. Maksa par konta atvēršanu Ls 2 (fi
ziskām personām) - Ls 5 (juridiskām personām).

Obligācijas tiks atmaksātas pēc 5 gadiem, saņemot 12% ik gadu. 
Sīkākas ziņas Parekss bankā pie Jevgeņija Oļevska un Svetlanas Ti- 

honovas pa tālr. 17-010606,17-010605, Latvijas KIF grupā (tālr. 601607), 
vai Salaspils domē pie Ināras Gerenovskas (tālr. 43160). O

TAS JUMS VAR NODERĒT

MIKROAUTOBUSU KUSTĪBAS SARAKSTS
no Rīgas uz Salaspili:
7.108.008.309.15 10.0010.40
11.20 12.00 12.40 13.20 14.00 
14.40 15.20 16.00 16.40 17.00 
17.25 18.05 18.25 18.45 19.30 
20.00 21.00 21.30 22.20 23.00
23.20 23.55

no Salaspils uz Rīgu:
6.00 6.20 6.50 7.20 7.50 8.50 
9.15 10.00 10.40 11.20 12.00
12.40 13.20 14.00 14.40 15.20
16.00 16.45 17.25 17.45 18.05 
18.45 19.05 19.35 20.10 20.45
21.40 22.15

Biļetes cena: Ls 0.40

p il s ē t ā

PIRMOREIZ SVĒTCEĻOJUMĀ
U Z     A G L O N U

Katru gadu 15. augustā Lat
vijas katoļticīgie pulcējas Ag
lonā, lai svinētu Jaunavas Mari
jas Debesbraukšanas dienu, kas 
ir kļuvuši par populārākajiem 
katoļticīgo svētkiem. Doties svēt
ceļojumā uz Aglonu ir aicināti 
ne tikai citu kristīgo konfesiju 
pārstāvji, bet arī tie, kuri sevi 
dēvē par “neticīgajiem”.

3.augusta rītā pirmo reizi Sa
laspils Romas katoļu draudzes 
vēsturē svētceļojumā uz Aglonu 
devās 14 šīs draudzes locekļi.

Sestdienas rīts iesākās ar svētbrīdi 
jaunceļamajā dievnamā, kurā prā
vests Konstantīns Bojārs visiem 
svētceļniekiem vēlēja Dievpalīgu 
ceļā un laimīgu nonākšanu Ag
lonā. Tūlīt pēc dievkalopojuma, 
svētceļnieki pa Rīgas ielu devās uz 
atomreaktora pusi, līdz kuram vi
ņus pavadīja visi sanākušie drau
dzes locekļi. Sestdien pēcpusdienā 
salaspilieši nonāca Ogrē, kur viņi 
pievienojās 80 cilvēku lielai gru
pai. Svētceļojuma maršruts ies 
cauri Suntažiem, Madlienai, Meņ
ģelei, Madonai, Barkavai, Rušo

nai. Paredzēts, ka Aglonā, katru 
dienu veicot 21-35 km, bet atpūtas 
brīžos dziedot garīgas dziesmas un 
lūdzoties, svētceļnieki nonāks 13. 
augustā ap pusdie nlaiku.

Salaspils Romas katoļu draudze 
sirsnīgi pateicas vaikala Rubus, 
ceptuves Roga-Agro un veikala 
Daugava īpašniekiem par pretim
nākšanu un bagātīgi ziedoto ceļa- 
maizi. 

Ingas REČAS 
teksts un foto

Arī Salaspilī ir televīzija
Šo faktu, iespējams, būs pa

manījuši tikai firmas ARDI un 
Jura Jermacāna kabeļtelevīziju 
abonenti, kas nebūt nav pilsētas 
iedzīvotāju vairākums. Salaspils 
TV pagaidām ir tapšanas stadi- 
jā, un tāpēc problēmu tai ne
trūkst.

"15 minūšu raidījuma nedēļā 
Salaspilij ir par maz. Mums ir pie
tiekami daudz ko rādīt, un es do
māju, ka televīzijas darbinieki to 
saprot. Jermacāns (Agrofirmas 
ciemata kabeļtelevīzijas operators 
- red.) ir spējis dot informāciju bez 
finansējuma no malas. Vai tad 
labāk pusi no televīzijai atvēlētās 
summas nenovirzīt viņam?” - jau
tā J. Putniņš.

Tomēr Putniņa kungs uzskata, 
ka tikai radoša grupa var sasniegt 
profesionālu līmeni: -“Es ticu, ka 
TV cilvēku grupa pavisam drīz 
sāks normāli strādāt. Viņi ir iein
teresēti radīt programmu, un es 
domāju, ka viņiem veiksies.”

TV vadītāja Ina Britikova pro

grammas nepilnībās vaino darbi
nieku trūkumu, jo pašlaik vairāk 
laika tiek veltīts nevis programmu 
veidošanai, bet gan tehnikas apgū
šanai. -“Patreiz mēs sevi saucam 
par topošo Salaspils TV, jo uzska
tām, ka mēs vēl īsti neesam tapuši, 
ir daudz uzdevumu, kas vēl ir jāat
risina,”-sacīja I. Britikova.

Salaspils TV uzsāka raidīt 28. 
jūnijā, vairāk kā divus mēnešus 
pēc savas darbības uzsākšanas. 
Katru piektdienas vakaru, pīkst. 
21.00, tās ~padsmit minūšu garo 
ziņu raidījumu iespējams skatīties 
pilsētas kabeļtelevīzijās.

Pašlaik Salaspils TV redz ma
zāk nekā 3.900 firmas ARDI un 
Jura Jermacāna kabeļtelevīziju 
abonenti Celtnieku, Enerģētiķu un 
Skolas ielā, kā arī Agrofirmas 
ciematā, taču, kā pastāstīja Imants 
Tuklers, firmas ARDI vadītājs, 
viņa plānos ir aptvert visu Salas
pili, un tuvākajā laikā paredzēts 
ievilkt kabeļtelevīziju arī Miera, 
Kalnu, Lauku un Maskavas ielu

iedzīvotājiem. Pašlaik firma ARDI 
par Ls 0.43 mēnesī saviem abo
nentiem piedāvā skatīties Krievi
jas TV, taču ir saņemta licence Os- 
tankino TV pārraidīšanai, un AR
DI plānos ir arī 7V Rīga un kāda 
Eiropas kanāla pārraidīšana. Savu
kārt, J. Jermacāna apkalpotajā ka
beļtelevīzijā pašlaik ir profilakse, 
tāpēc pagaidām tiek translēti tikai 
EUROSPORT raidījumi. Viņa ka
beļtelevīzijā abonēšanas maksa ir 
Ls 0.25 mēnesī.

Pavisam Salaspils televīzijai 
jau bijuši 6 ziņu raidījumi, kuros 
vidēji ir 3 sižeti. Televīzijas darbi
nieki ir sagatavojuši materiālus par 
domes sēdēm, baznīcas un katlu 
mājas celtniecību, šautriņu meša
nas sacensībām, konkursu par sa
koptāko zemnieku māju, māksli
nieku plenēru, Vijas Dzintares 
tēlniecības izstādi, 21. jūlija atce
res pasākumu Salaspils memori
ālā. Tomēr I. Britikova par šobrīd 
labāko uzskata pusstundu garo rai
dījumu par dziedošo ģimeņu Pē-

terdienas SPIETU  Doles salā.
Ziņu sižetus veido pati Ina Bri- 

tikova, tos filmē Latvijas TV ope
rators Andrejs Līcis un pie datora 
montē Aldis Blaževičs. -“Kaut gan 
daudzi uzskata, ka montēt ar pul
tīm ir ātrāk, mēs izvēlējāmies da
toru, jo tā ir televīzijas nākotne,”- 
apgalvo Ina.

J. Putniņš uzskata, ka “lielākā 
problēma ir atrast cilvēku grupu, 
kuri var uztaisīt programmu, strā
dāt regulāri un precīzi. Tas ir dārgs 
pasākums, un šodien mēs to ne
varam atļauties”. Datora, kameras 
un videomagnetofona iegādei jau 
ir iztērēti Ls 4.500, bet pavisam 
pilsētas dome TV atvēlējusi Ls 
10.000.

- “Mēs sākām no nulles,”-atce- 
ras Ina Britikova. -“Tā aparatūra, 
kas bija palikusi pāri no iepriek
šējās grupas, nedarbojās. Tās ir ne
derīgas lietas,” - konstatē Ina, no
rādīdama uz datoru, kas nefunk
cionē. -“Tie ir bijuši krāpnieki!”

Kā pastāstīja J. Putniņš, pirms 
vairākiem gadiem pilsētas vadošie 
uzņēmēji un valsts iestāžu vadītāji 
nolēma atvēlēt līdzekļus Salaspils 
TV izveidošanai, taču viņus pie

krāpa - televīzijas organizētāji pa
zuda ar daļu tehnikas un naudas, tā 
arī neizveidojuši nevienu pro
grammu.

Ina Britikova uzsver, ka TV 
darbība vēl nav stabilizējusies: 
“Vasara ir atvaļinājumu laiks un 
atstāj savu ietekmi arī uz televīzi
ju; tikai septembrī varēsim sa
prast, kā mums īsti strādāt. Mēs sā
kām ar piektdienu, it kā noslēdzot 
nedēļas notikumus. Vai tas būs la
bākais laiks arī turpmāk?”

Atrast savu vietu traucē arī gai
dāmās pārmaiņas ar iespējamo Os- 
tankinas TV raidīšanas pārtrauk
šanu un ar jaunā LNT kanāla raidī
šanas uzsākšanu:-“Laiks rādīs, vai 
tās būs tikai ziņas vienreiz nedēļā. 
Ogres TV raida katru vakaru, bet 
vai mums būs, ko raidīt katru va
karu?”- jautā Ina un pati atbild:- 
“Droši vien, ka nē.”

Ina Britikova arī izteica iespēju, 
ka ar laiku, sadarbībā ar firmu AR
DI, Salaspils TV varētu veidot lie
lāku programmu, kurā būtu ne 
tikai ziņas, bet arī filmas un reklā
mas. □

Jānis VANAGS





MANS KAIMIŅŠ - EKSMINISTRS

Z I N Ā T N E ,  
P O L I T I K A  UN 
EIROPAS SAVIENĪBA
Jānis VAIVADS.
Dzimis 1946.gada 8.jūnijā 
Jēkabpils rajona Atašienas 
ciemā.
Beidzis LVU Fizikas un 
matemātikas fakultāti.
Ķīmijas zinātņu doktors.
LR AP un 5.Saeimas deputāts. 
Izglītības un Zinātnes ministrs 
no 1993.-1995. gadam.
Kopš 1995.gada Eiropas 
integrācijas biroja direktors. 
Precējies, ir pieci bērni (viens 
dēls un četras meitas).
Salaspilī dzīvo kopš 1972.gada.

- Pastāstiet, lūdzu, kā jūs 
sākāt?

- Mana bērnība nebija nekāda 
vieglā. Bijām trīs brāļi, un man 
bija tikai desmit gadu, kad palikām 
vieni ar māti - tēvs gāja bojā. Taču 
jau bērnībā daudzi teica, ka es esot 
apdāvināts. Mācījos ne sevišķi 
daudz, toties labi. Pēc vidusskolas 
beigšanas bija jāizvēlas - strādāt 
vai mācīties, taču lielā mērā to 
izšķīra 1963.gadā studentiem pa
lielinātās stipendijas no 23 uz 35 
rubļiem. Bez grūtībām iekļuvu 
Fizikas un matemātikas fakultātē, 
un tā arī sāku.

- Kāpēc izvēlējāties tieši fiziku 
un matemātiku?

- Fizika un matemātika bija 
priekšmeti, kas skolā man visvai
rāk gāja pie sirds, nu, un toreiz pat 
tādā pilsētā kā Kandava bija jū 
tams diezgan spēcīgs zinātnes pie
sitiens, saistīts ar Salaspili. Es tad 
vēl to nezināju, bet 1961.gadā 
Salaspilī atklāja atomreaktoru, un 
daudzi mani vecākie skolasbiedri 
pēkšņi sāka runāt par kodolfizi
ku... Es domāju, ka tā drīzāk tomēr 
bija apstākļu sakritība, taču tas, ka 
vēlāk izvēlējos atomfiziku un 
darbu Salaspilī, jau notika apzi
nāti.

- Jūs esat ķīmijas zinātņu 
doktors...

- Jā. Zinātnē dažkārt ir ļoti grūti 
noteikt, kā katrs pētījums būtu 
klasificējams. Mana disertācija 
bija saistīta ar fizikālo metožu iz
mantošanu analītikā. Toreiz pētīju 
jauna tipa reakcijas - neelastīgo 
gammu kvantu izkliedi un to, kā šo 
parādību var izmantot, lai noteiktu 
vielu sastāvu. Un tas nozīmē atras
ties uz. robežas - ar fizikālām meto
dēm strādāt ķīmijas laukā. Un arī 
vēlāk, šeit ,Salaspilī, es vadīju 
disperso sistēmu laboratoriju, kas 
pēc būtības ir orientēta tieši uz 
fizikālo metožu izmantošanu kī-
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mijas problēmu risināšanā.
- Jūs ilgstoši esat bijis zināt

nieks, tad kļuvāt par Izglītības

un zinātnes ministru un daudzi 
bijušie kolēģi - zinātnieki- sāka 
runāt, ka Vai vads iznīcina Lat
vijas zinātni...

- Šobrīd nevienai amatpersonai 
valstī nav dota tāda vara, lai vien
personiski varētu iznīcināt zinātni. 
Ja sekojam Latvijas zinātnei starp
tautiskā kontekstā, tad zinātnes 
pārkārtojumi Latvijā būtu rakstu
rojami kā ļoti progresīvi. Izņemot 
vienu aspektu - katastrofālu nau
das trūkumu valstī... Un es taču 
nevaru uzņemties atbildību par to, 
ka valstij trūkst līdzekļu arī zināt
nei.

- Kā vispār sākās jūsu politis
kā karjera?

- Tāpat kā tūkstošiem citu - LTF 
un tā tālāk... Tas, ka man Salaspils 
TF nodaļas vadība 1989.gada 
vasarā piedāvāja balotēties AP par 
deputātu, sākotnēji man bija liels 
pārsteigums. Es gan ilgi vilcinājos, 
līdz tomēr piekritu. Un tā tas sā
kās. Biju AP deputāts un kādu 
laiku arī vēl zinātnieks, taču 
politika ņēma virsroku.

- Tātad, par politiķi kļuvāt 
nejauši, par ministru - likumsa
karīgi?

- Viss jau ir viena likumsaka
rība. Ja skatāmies visā mūsu tautas 
vēsturē, tad nevaram teikt, ka Lat
vijas neatkarība bija nejauša; gan 
veidodamās no daudzām nejaušī
bām, tā bija apzinātas darbības 
rezultāts. Un par ministru es kļuvu 
tāpēc, ka, pirmkārt, biju nācis no 
zinātnes un 1989.gadā aktīvi pie
dalījies Zinātnieku savienības vei
došanā. Otrkārt, AP laikā es strā
dāju izglītības, zinātnes un kultū
ras komisijā, kur biju komisijas 
priekšsēdētāja vietnieks un pieda
lījos gan izglītības likuma, gan 
likuma par zinātnisko darbību iz
strādē, gan vadīju darba grupu, kas 
izstrādāja likumprojektu par inte
lektuālā īpašuma aizsardzību. Tas 
viss kopumā arī noteica izvēli, 
Latvijas ceļam un LZS veidojot 
valdību.

- Kāpēc jūs nomainīja šajā 
postenī?

- Nevarētu teikt, ka mani no
mainīja, jo manu demisiju neviens 
nepieprasīja. Bet situācija bija 
izveidojusies tā, ka man šo prob
lēmu, kas patiesībā bija naudas 
problēma, politiski nebija izdevies 
atrisināt. To, ka izglītībai un zi
nātnei trūkst naudas, visi saistīja ar 
manu vārdu. Šāda spiediena aps
tākļos redzēju, ka tuvākajā laikā šo 
problēmu atrisināt neizdosies un 
izšķīros par demisiju. Kā redzams, 
arī pārējiem ministriem nav gājis 
vieglāk.

- Pirms Māris Gailis kļuva

par premjerministru, arī jūs ti
kāt minēts kā viens no šī amata 
pretendentiem. Kāpēc nekļuvāt 
par premjeru?

- Katrā gadījumā premjeram ir 
jābūt cilvēkam, kurš tiešām grib 
būt premjerministrs. Es šajā ziņā 
neesmu ar tik lielām ambīcijām.

vos šīs programmas projektu. Tur
klāt birojs nodrošina sakaru uztu
rēšanu un informācijas apmaiņu 
starp ES un Latviju. Tikko, piemē
ram, mēs pabeidzām sagatavot 
atbildes ES uz vairāk nekā 2000 
jautājumiem par Latviju. Šie jau
tājumi bija sadalīti 23 jomās - 
lauksaimniecība, zivsaimniecība, 
muita, finansu politika, izglītība, 
iekšējais tirgus u.t.t.

- Vai šīs atbildes tiks publi
cētas?

- Tās kopumā publicēt būtu 
pagrūti, jo to apjoms ir apmēram 
5000 lappuses. Otrkārt, tas ir do
kuments, kas nepārtraukti tiek 
aktualizēts un papildināts, jo dzīve 
nepārtraukti iet uz priekšu. Bet, ja 
kāds gribēs saņemt konkrētu at
bildi uz konkrētu jautājumu, do

mācija būtu jāsniedz daudz plašāk 
un pārdomātāk. Mums ir jāsa
gatavo nevis birokrātiska informā
cija par to, kas ir ES, kā tā ir dibi
nāta u.t.t., bet informācija par to, 
ko katrs iedzīvotājs konkrēti iegūs 
no Latvijas iestāšanās ES.

- Tagad jums ir iespēja pāris 
vārdos pateikt, kā izmainīsies 
salaspiliešu dzīve pēc Latvijas 
iestāšanās ES?

- Kaut vai tikai konkurences 
principu iedibināšana padarīs dzī
vi lētāku. Piemēram, šīs diskusi- 
jaspar jaunās Salaspils katlumājas 
celtniecību... Lūk, kur parādās, kas 
ir konkurence, kas - monopols. Un 
tas parādīsies visās jomās. Prece 
tiek piedāvāta un vinnēs tas, kas 
piedāvās lētāk. No tā ieguvēji būs 
visi. Mūsu ražojumiem pavērsies

Un es domāju, ka partijas iekšienē 
sacensība par šo posteni nebija 
vajadzīga un tā es atkāpos.

- Jūs kļuvāt par Eiropas in
tegrācijas biroja direktoru. Kas 
ir šis birojs un kāpēc tas ir vaja
dzīgs?

- Lai realizētu jebkuru politiku, 
ir jābūt politiskai vēlmei un mēr
ķiem, un tad ir jābūt līdzekļu ko
pumam, lai tos sasniegtu. Lai Lat
vija varētu iestāties Eiropas sa
vienībā (ES), tai ir jāatbilst ES iz
virzītajiem nosacījumiem. Šie no
sacījumi ir aptverti vairākos doku
mentos, kas prasa valstī veikt no
teiktu pārkārtojumu programmu. 
Tas, protams, ir jādara valdībai ko
pumā, bet, lai šo procesu koor
dinētu caur ES prizmu, ir izveidots 
šāds birojs, kam pamatuzdevumu 
nav pārāk daudz, taču tie prasa vis
aptverošu darbu. Viens no būtis
kākajiem nosacījumiem, kas ir 
jāizpilda nākošajām ES dalīb
valstīm, ir likumdošanas saska
ņošana un harmonizācija. Pašlaik 
birojs strādā pie nacionālās pro
grammas Latvijas integrācijai ES, 
kurā bez pieminētās likumdošanas 
sakaņošanas un harmonizācijas ir 
iekļauti valsts uzdevumi arī pārē
jās jomās. Birojs šīs programmas 
sagatavošanas procesā ir koordi
nators, kurš savāks un apkopos ne
pieciešamo informāciju un sagata

māju, ka tas būs iespējams.
- Jūs, Eiropas integrācijas bi

roja direktors, droši vien vis
labāk zināt, kāpēc Latvijai vis
pār būtu jāiestājas ES?

- Pirmkārt, tas ir Latvijas drošī
bas jautājums, jo Latvija, būdama 
maza valsts, starp šīm divām sa
vienībām - NVS un ES - nepār
traukti un visādos veidos tiks mal
ta, ja tai nebūs skaidras politiskas 
piederības. Un es domāju, ka vai
rākumam latviešu ir skaidrs, ka 
ceļš atpakaļ uz NVS nav pieņe
mams. Otrkārt, tā ir ekonomiskā 
situācija. Latvija bez ārvalstu in
vestīcijām, bez normāla ekono
miskā tirgus izveidošanas un ie
kļaušanās Eiropas tirgū, nevar 
cerēt uz ekonomisku attīstību. Tie 
ir divi argumenti, kas oponē Nor
vēģijai, kas pateica “nē” ES. Nor
vēģija dzīvo uz savas naftas un ir 
ļoti bagāta, bet mēs esam nabagi. 
Norvēģija ir NATO dalībvalsts un 
tai drošība ir garantēta, bet Latvija 
visu laiku ir apdraudēta.

- Pirms Latvija iestāsies ES, 
notiks tautas nobalsošana. Vai 
nedraud tas, ka ES visi saka - 
laipni lūdzam, bet Latvijā tauta 
nobalso - pret?

- Jā, un, lai tā nebūtu, mums vēl 
daudz jāstrādā. Dažādas iestādes 
jau tagad ir izdevušas vairākas 
brošūras par ES, taču šī infor

viss milzīgais ES tirgus, lai gan 
tajā ieiet būs grūti, jo tur ir ļoti 
augstas prasības gan pret preču, 
gan pakalpojumu kvalitāti. Pavēr
sies plašas iespējas arī izglītības 
jomā, lai gan tur vēl daudz kas ir 
jāizdara gan izglītības sistēmu un 
programmu salīdzināšanā, gan 
diplomu savstarpējas atzīšanas jo
mā. Es domāju, ka katrs būtu 
priecīgs, ja Latvijā varētu iegūt 
tādu pat izglītību kā ārzemēs... Un 
mēs varētu turpināt uzskaitīt šādus 
ieguvumus, kas varbūt tie tik ātri 
nebūs jūtami kādā konkrētā jomā, 
bet kopumā tas būs valsts pro
gress.

- Jūs esat bijis zinātnieks, tad 
politiķis un tagad - ierēdnis, kurš 
zināmā mērā veido politiku. 
Tātad, esat nolēmis atgriezties 
politikā?

- Es domāju, ka neesmu aizgājis 
pārāk tālu no politikas... Esmu pa
spēris soli sānis un tas man ļāva 
paskatīties uz politiku no malas. 
No otras puses, tas darbs, ko paš
laik daru, spiež mani apgūt daudz 
ko jaunu, liek mācīties. Tas zi
nāmā mērā ir ieguvums, kuru va
rēšu izmantot, ja vēlēšos atgriez
ties politikā. Un es neizslēdzu 
iespēju, ka varētu to vēlēties... 

Gatis PURIŅŠ



PATEICĪBAS
Ja Jums ir vajadzīga:

□  pašvaldības policijas;
□  ugunsdzēsēju;
□  ūdensvada un kanalizācijas nodaļas;
□  veterinārārsta, apsēklotāja;
□  ātrā medicīniskā un cita veida palīdzība 

ekstremālos gadījumos,

zvaniet: 40001 vai 40003!

P I L S Ē T A S  Z I Ņ A S
P A G Ā J U Š A J Ā N E D Ē Ļ Ā

S L U D I N Ā J U M I

No 29. jūlija līdz 5. augustam
Poliklīnikas traumpunktā palī

dzība sniegta 23 cilvēkiem. Suņi 
sakoduši 2, no ērcēm cietuši 15, 
pārsvarā Doles salā un Silavā.

28. jūlijā, ap 12.00
Salaspils dzelzsceļa stacijā 

Leonam K. (1951) nozagti doku
menti.

Nakti uz 29. jūliju
Pie mājas Miera ielā 16-5 aiz

dzīta SIA Gāze Komunālserviss 
automašīna IŽ 27-15 (1986) baltā 
krāsā ar valsts numuru AR 1498. 
Automašīna atrasta sadedzināta 
Saulkalnē, dārziņu kooperatīva 
Lakstīgala teritorijā.

29. jūlijā, 14.02
Garāmgājēji ziņo, ka pa Skolas 

ielu staigā kails vīrietis. Pašvaldī
bas policisti vīrieti nogādā dzī
voklī, Skolas ielā 11.

29. jūlijā, 23.45
Saulkalnē, dārza mājiņā 77, at

rasts sievietes līķis ar miesas bo
jājumiem.

30. jūlijā, 22.30
Palīdzības dienests saņem in

formāciju, ka vienā no TEC-2 dār
za mājiņām Granīta ielā, 3 gadus 
vecs kaukāzietis (suns) nograuzis 
savu asti. Pārbaudot izsaukumu, 
atklājās, ka tāda suņa tur nav.

31. jūlijā
Kāda sieviete vēlējusies ie

pirkties ar viltotu 2 latu monētu, ko 
saņēmusi kādā veikalā.

31. jūlijā, 14.20
Valsts ekonomiskā policija sa

ņem informāciju par nelikumīgu 
tirdzniecību ar alkoholu dzīvoklī, 
Enerģētiķu ielā 4.

1. augustā
Pēc autoavārijas, uz Valsts Bēr

nu Klīnisko Slimnīcu hospitalizēts 
kāds 10 gadus vecs bērns.

Reklāmas laukums 
šajā lappusē 

maksā
0.20 Ls/cm2. .

Mazākais iespējamais 
reklāmas laukums - 

4,7 X 2,5 cm, tā cena - 
2,35 lati.

2. augustā
Laikā no 22. jūlija līdz 2. au

gustam no automašīnas Līvzemes 
ielā izzagta automagnetola un 
skaļruņi. Automašīnas īpašniekam 
Aivaram S. (1942) nodarīti Ls 75 
lieli zaudējumi.

2. augustā
No kāpņu telpas Skolas ielā 5/2 

Andrejam F. nozagts zilas krāsas 
velosipēds Tūrists un salātkrāsas 
sieviešu velosipēds. Nodarīti ma
teriālie zaudējumi Ls 70 apjomā.

2. augustā, ap 4
Saulkalnē no garāžu koopera

tīva Dolomīts nozagts Volkswagen 
Transport (1992) zaļā krāsā ar nu
muru CG 9726.

3. augustā, 3.30
Par automašīnas AUDI-80 va

dīšanu dzērumā pašvaldības poli
cisti aizturēja un ceļu policijas rī
cībā nogādāja Sergeju Peskiševu 
(1974).

4. augustā, 10.55
Celtnieku ielā 4-1 Aleksandrs 

Kurņiļovs (1958) alkohola reibu
mā ar cirvi draud uzbrukt kaimi
ņiem. 11.00 vīrietis atbruņots un 
nogādāts dežūrdaļā.

4. augustā, 14.25
Saulkalnē pie Upju ielas 17. na

ma Daugavā noslīcis Viktors Ļ. 
(1966), kura līķi akvalangisti izvil
ka pēc stundas.

7. augustā
Zivju inspektors ziņo, ka no

ķerts zvejotājs bez licences Alek
sejs Mosins (1965.), kurš dzīvo 
Salaspilī, Birztalu mājās, dz. 3, un 
zvejoja Rīgas HES ūdenskrātuvē 
ar 25 metrus garu tīklu. Zaudēju
mu atlīdzība Ls 5, sods Ls 10.

Informācija saņemta no palīdzības 
dienesta, pašvaldības un krimināl
policijas un zivju inspektora; šie 
dienesti atbild par ziņās minēto 
faktu precizitāti.

Sagatavoja 
Jānis VANAGS

    KATOĻU DRAUDŽU 
KAPUSVĒTKI NOTIKS:
CIEMUPES kapos;
18. augustā, pl. 15 - 
OGRES kapos;
1. septembrī, pl. 15 - 
vecajos IKŠĶILES kapos;
8. septembrī, pl. 15 - 
jaunajos IKŠĶILES kapos.

PĀRDOD

*** Garāžu kooperatīvā Atoms Sa
laspilī. Tālr. vakaros, 378147, Lai
ma.

WVPolo, 1979.g., labā tehniskā 
stāvoklī (tehniskā apsakate līdz 
gada beigām). Tālr. 9-40422 
(vakaros).

■3* WV Polo, 1,1, 1979., benzīna 
patēriņš - 51, 3-durvju, labā teh
niskā stāvoklī (tehn. apskate līdz 
gada beigām), par USD 1000. 
Tālr. 9-40422.

■3* Automobili Moskvich M-2140 
gaišā bēša krāsā, labā tehniskā stā
voklī (nobraukti 73000 km).
Tālr. 40405, pēc 18.

*3“ Kazu (3 gadi), kazlēnu (6 mē
neši), āzi ( 1 gads), sienu, dēļus 
malkai (5m3.). Steidzami!
Tālr. 9-48006.

■3* Automašīnu Audi - 100 (2,2 i, 
1983.g.). Cena 1500 USD.
Tālr. 9-44284.

___________SPORTS
■3* Š.g. 24. augustā Salaspils spor
ta kompleksā notiks sacensības 
roku cīņā. Svēršanās no 10.30 - 
11.30. Sacensību sākums pīkst. 12.

Aicināti visi Salaspils stiprinie
ki un stiprinieces! Labākie sep
tembrī startēs Latvijas kausa iz-

PĒRK______________
■3* Māju(4-5 istabas) ar visām ēr
tībām, vai maina pret 3 un 4 istabu 
dzīvokļiem. Tālr. 9-40112 vai 
9-42540.

MEKLĒ DARBU______
■3* Sieviete (31.g., pieredze darbā 
skolā, bērnudārzā, pašlaik audzina 
2 g. vecu meitu) meklē aukles, 
mājkalpotājas vietu. Var pasniegt 
privātstundas latviešu valodā. Ad
rese: Salaspilī, Kalnu ielā 7 dz. 17, 
vēlams pēc 14.

■3* Plaša profila friziere. Var pie
dāvāt jebkuru citu darbu ar atal
gojumu ne mazāku par Ls 80. Tālr. 
9-47226, Oļa.

MAINA_____________
«3* 3-istabu dzīvokli pret vienista
bas (var būt arī Rīgā) un 1,5-istabu 
dzīvokļiem Salaspilī.
Tālr. 9-42413.

■3* Viensistabas dzīvokli ar ērtī
bām Jelgavā pret līdzvērtīgu Sa
laspilī. Tālr. 576508, no 19, 
Gaļinai.

■3* 3-istabu dzīvokli pret diviem 
atsevišķiem. Tālr. 9-47257.

■3* 3-istabu dzīvokli pret 2-istabu 
vai 1,5-istabu dzīvokli.
Tālr. 9-47257.

■3* Vienistabas dzīvokli Rīgā, labā 
rajonā, pret 2-istabu dzīvokli Sa
laspilī. Tālr. 9-46779.

■3* Steidzami! 3-istabu dzīvokli

■3* Izsakām pateicību firmas LĪV- 
ZEME veikala GRASIS pārde
vējām par laipnību, atsaucību un 
augstu apkalpošanas kultūru. No
vēlam, lai arī turpmāk katrs pircējs 
šajā veikalā būtu gaidīts, lai vien
mēr Jūs pavada panākumi un 
veiksme, un turpmāk arī citu vei
kalu pārdevēji no Jums ņemtu pie
mēru.

Spēku un enerģiju vēlot - 
pircēji

*3* Salaspils Evaņģēliski -lute
riskā draudze pateicas par palī
dzību 4. augustā notikušo kapu 
svētku rīkošanā k/n Rīgava korim 
un diriģentam, domes vadībai un it 
sevišķi - autotransporta daļai un 
šoferim, kā arī kapu uzraugam 
Uģim Jēkabsonam un avīzes Sa
laspils Vēstis redakcijai.

Profesionāla klasiskā un 
ārstnieciski profilaktiskā 
masāža (osteohondrozes, 
radikulīta, roku un kāju 
tirpšanas gadījumos) 
ar izbraukšanu pie klienta. 

Lēti. Tālr. 9-47557.

B E Z M A K S A S !
LŪDZU, VAKCINĒJIE
TIES PRET DIFTERIJU 
UN STINGUMKRAMPI 

SALASPILS POLIKLĪNI
KĀ, 29. KABINETĀ! 

(Otrdienās 8-13, 
trešdienās 15-18; 
tālrunis 9-46624.)

cīņa. Tuvākā informācijā sporta 
kompleksā pie Mudītes KEI- 
ŠAS,tālr. 43115.

Salaspilī, Skolas iela 15 (5. st.) pret 
1 vai 1,5 istabu dzīvokli Salaspilī. 
Tālr. 9-46767.

"Salaspils Vēstis" var arī abonēt
Vairāki salaspilieši izteikuši vēlēšanos abonēt mūsu laikrakstu. 

Tāpēc līdz 20. augustam redakcija pieņem pieteikumus no 
iedzīvotājiem un organizācijām, kuri no septembra vēlas 
laikrakstu Salaspils Vēstis nevis pirkt veikalos, bet ieraudzīt savā 
pastkastītē.

Salaspils Vēstis varēs pasūtīt uz četriem mēnešiem (līdz 1996. gada 
beigām) vai uz atsevišķiem mēnešiem. Abonēšanas maksa uz četriem 
mēnešiem - Ls 1,70 (septembrī - Ls 0,40, oktobri - Ls 0,40, novembri 
- Ls 0,50, decembri - Ls 0,40.) Laikrakstu iespējams pasūtīt TIKAI 
redakcijā, kura atrodas pilsētas domē, Līvzemes ielā 8,310. kabinetā. 
Pasūtījumus pieņems pirmdienās, otrdienās, trešdienās no 10 līdz 19. 
Tālruņi uzziņām 43140,43159.

Salaspils
pareizticīgo draudze

Visu Sērojošo 
Prieks

paziņo, ka ir sākusies 
Salaspils pareizticīgo 
dievnama celtniecība.

Ziedojumus lūdz pārskaitīt 
n.k. 02-400700423 LUB 

Rīdzenes filiālē, Rīgā, 
LV-1925, kods 310101598; 
n.k. 072070147 a/s Saules 

Banka, Rīgā, LV-1873, 
kods 310101702. Tuvākas 
ziņas pa tālruni 9-40420.

izgriez un atsūti! | bezmaksas privātsludinājums
P Ā R D O D P Ē R K M A IN A ĪR Ē IZ ĪR Ē M E K L Ē  D A R B U P IE D Ā V Ā  D A R B U |  I E P A Z ĪŠ A N Ā S  | D A Ž Ā D lI  V A JA D Z ĪG O  P A SV ĪT R O T !

Bez maksas tiek publicēti visi privātpersonu nekomerciālie 
sludinājumi, kas rakstīti uz "SV‘ publicētajām veidlapām. Uz 
vienas veidlapas rakstiet tikai viena veida sludinājumu! 
Redakcija ir tiesīga sludinājumus rediģēt un nepublicēt ētiskām 
normām neatbilstošus tekstus.

Sludinājumus var iesniegt personiski vai 
arī nosūtīt tos redakcijai pēc adreses: 
nedēlraksts "Salaspils Vēstis".
Līvzemes ielā 8, p.n. Salaspils-1. 
LV-2169.

© "Salaspils Vēstis"
Izdevējs - Salaspils pilsētas 
ar lauku teritoriju dome. 
Reģistrācijas apliecība nr. 1922.

redaktore - Inga Reča 
korespondenti - Gatis Pūriņš,

Jānis Vanags
korektore un literārā redaktore - 
Nīna Lelmane 
maketētājs - Atis Skulme

Redakcijas adrese: Līvzemes iela 8, 
p.n. Salaspils-1, LV-2169,

tālrunis 9-43159.
Iznāk kopš 1996. gada 17. maija. 
Datorsalikums. Ofsetiespiedums.

Iespiests Rīgā,
apgāda "Imanta" tipogrāfijā.
Iznāk piektdienās.

Metieni:
latviešu izdevumam - 1000 eks., 
krievu izdevumam - 1000 eks. 
Pārpublicēšanas un citēšanas 
gadījumā atsauce uz "Salaspils 
Vēstīm" obligāta.
Sludinājumus un reklāmu pieņem

redakcijā - Līvzemes ielā 8 
(Salaspils domes ēkā). 
Manuskripti iesniedzami divos 
eksemplāros mašīnrakstā.
Par faktiem un uzvārdiem rakstos 
atbild to autori, sludinājumos - to 
iesniedzēji.


